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Zápis z jednání krajské rady dne 5. 9. 2022

Místo konání: Senovážné náměstí 24 Čas konání: 19:00-21:00

Přítomní dle prezenční listiny (s právem hlasovat):

Dagmar Brabcová - Dáša (předsedkyně krajské rady). Petr Brabec - Juan (1. místopředseda
krajské rady), Vít Henych - Bobr (2. místopředseda krajské rady), Jan Petera - Slimák (předseda
okresu Praha 2), František Topinka (předseda okresu Praha 3), Radím Bureš (předseda okresu
Praha 4), Judita Hačecká (předsedkyně okresu Praha 8), Jakub Hladík - Arny (předseda okresu
Praha 10) Ondřej Přerovský - Lazebník (zástupce kmene dospělých, přítomen online)

Přítomní dle prezenční listiny (jmenovaní členové):

Daniel Miškovský - Bublina, Patrik Kouba - Procesor

Přítomní dle prezenční listiny (hosté):

Jakub Dienstbier - Doktor (místopředseda okresu Praha 4)

Předsedající: Dagmar Brabcová Zapisující: Anežka Henychová

Termín příští rady: 3. 10. 2022

Připomínky k zápisu 3

Granty MHMP 3

Dotace MŠMT 4

Rozpočet: 4

Výše příspěvků 4
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Zápis z jednání krajské rady dne 30. 3. 2022

Úkoly:

Nejsou.

1. Připomínky k zápisu
Nejsou.

2. Granty MHMP
V dotazníku o vzdělávání nám vyšlo, že je zájem o seminář ke grantům. Seminář proběhne
15. září na ústředí v 19:00, online připojení bude možné. Seminář se bude týkat jak podání,
tak vyúčtování..
Program byl vyhlášen někdy v polovině prázdnin jsou v něm změny proti minulému roku.

● Podávat žádosti bude možné od 23. 9. do konce září (zbytek času je určen na opravy
pro kraj - do 10. 10).

● Je zrušeno opatření na zahraniční akce.
● Do nákladů na klubovnu je možné zahrnout internet, do neinvestičních nákladů se

dá zahrnout i oplocení.
● V rozpočtu je vyčleněno 42 000 000 Kč, což je zhruba stejně jako v minulém

období.
● Na pronájem skladového prostoru je strop 10000.
● Byly navýšena možná maximální výše poplatků účastníků po odečtení dotace na

letní tábory, jarní a vánoční prázdniny i příměstské tábory
● Podmínkou k získání grantů je včas odevzdaná a zveřejněná účetní závěrka!
● Dotaci v opatření 1a je možné získat jen, pokud roční (registrační) poplatek

člena nepřesáhne 3000 Kč.
● Nesmíme žádat o peníze na stejný účel z jiného grantu.
● V rejstříku by se měly udržovat aktuální údaje.

Vyúčtování:
● Dáša chválí, protože se k ní dostaly pouze 2 požadavky na následné opravy.

Athabaska opravovala pouze termín, Prosek zahrnul doklad na pronájem auta, což
je neuznatelný náklad.

● Vratky musí jít přes účet kraje Praha, je potřeba nám o tom dát dopředu vědět.
Celkem se z 18 mil vracely cca 2 mil.

● Pokyny k vyúčtování budou ještě před seminářem
● V rozpočtu je 55 tisíc, vyúčtování bylo necelých 60, bude potřeba navýšit rozpočet.
● Střediska, která ještě neposlala vratku jsou:

Středisko Výše nedoplatku

112.02 80164

112.99 37805

114.05 63998

114.32 -1487 přeplatek

115.55 623

115.76 12150

116.22 165935

11A.20 5455
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Zápis z jednání krajské rady dne 30. 3. 2022

3. Dotace MŠMT
Do 15.9. bychom měli poslat rozdělení dotace MŠMT - na to se musíme domluvit o tom,
kolik peněz a jestli dáme z mimořádné dotace středisku Šípů a Platan.
Slimák by také potřeboval na novou klubovnu pro středisko Arcus v Lázeňské 10000 na
energie.
Žádné přesnější pokyny k tomu nejsou. Jde o to, aby tam byly alespoň nějaké energie.
Slimák si myslí, že to je adekvátní příspěvek, František souhlasí se Slimákem, Radim - také
souhlasí, Bobr - obě dvě varianty jsou schůdné, Judit - souhlasí, Arny - souhlasí s tímhle,
Lazebník se zdržel.

4. Rozpočet:
Kapitolu na vyúčtování a podání grantů jsme vyčerpali pouze na podání. Dáša navrhuje
zvýšení o 60 000 Kč na 115 000 Kč.
Kapitola pro zpravodaje kmene dospělých - ukázalo se, že na památník je potřeba
vypracovat odbornou studii, která by vyšla zhruba na 30000 Kč.
Dáša navrhuje kapitolu navýšit o 30000 (pokud se nevyčerpá, nebude to vadit).

USNESENÍ

KRJ schvaluje navýšení rozpočtové kapitoly 22. na 115 000 Kč a navýšení rozpočtové
kapitoly 51. na 43 000 Kč.

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 8 Hlasovalo PROTI: 0 Zdrželi se: 1

.
5. Výše odvodů z příspěvků pro kraj Praha

PRJ akutně nepotřebuje peníze zvyšovat. Dáša by částku zachovala. Máme nového
hospodáře, se kterým to Dáša ještě neřešila, probere to s ním. Všichni souhlasí se
zachováním výše příspěvků.

6. Poděkování
Proběhne 24. listopadu, cílem je poděkovat lidem, kteří něco dělají. Mělo by proběhnout
na Libeňském zámečku v obřadní síni a přilehlých prostorách.
Jídlo bude dělat Maňas, pohybuje se v gastronomii.
Arny představil projekt (viz příloha).
Okresy promyslí, koho pozvou. Kapacita je +-70 lidí.
Doprovodný program - je tam jenom kaple, ta moc zajímavá není. Arny kouká, jestli by se
nenašlo v okolí něco lepšího.

USNESENÍ

KRJ schvaluje předložený projekt Poděkování 2022.

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 9 PROTI: 0
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Zápis z jednání krajské rady dne 30. 3. 2022

7. Změna cestovních náhrad
Ve vyhlášce o hospodaření kraje na amortizaci může jít max 2 Kč + 10% amortizace.
Náklady poměrně rostou, a proto Juan navrhuje zvýšit maximální částku na 3,50.
Z diskuse vyplynulo, že dává smysl částku navázat na ústřední směrnici.

USNESENÍ

KRJ schvaluje úpravu znění hospodářské vyhlášky tak, že náhrady mohou dosáhnou “až
výše částky uvedené v ústřední směrnici”.

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 8 Hlasovalo PROTI: 1

8. Různé
● Od 1. 1. 2023 musí mít všechny jednotky datovou schránku; kdo ji nemá, zřídí se mu

automaticky.
Info z Valného sněmu

● Spousta členů rady byla na VSJ. Schválilo se pár zásadnějších věcí. Tam, kde
proběhne sněm, se budou mazat revizní komise z rejstříku, protože nejsou revizním
orgánem podle OZ. Přidal se osmý bod skautské výchovné metody - “Zapojení do
společnosti”.

● Náčelnictvo představilo novou ideu vlčat a světlušek.
● Náčelnictvo bylo vyzváno k podporování skautské praxe
● Podpora delších táborů neprošla a alkohol také neprošel, protože většina lidí se spíš

zdržovala a bylo velmi široké spektrum názorů.
● Schválil se kodex jednání dospělých. Neprošlo, že to má být metodický materiál -

WOSM chce, aby to mělo vyšší váhu.
Červený hrádek

● Začátkem srpna byla zbořena hlavní budova bez povolení stavebního úřadu. I když
byl následně od všech příslušných orgánů zákaz pokračovat, tak byla v polovině
srpna zbořena i kuchyň.

● V tuto chvíli jsou podána trestní oznámení. Ústředí se snaží shromáždit co nejvíce
trestných činů, kterých se kdo mohl dopustit. Byla podána žaloba, aby byla stavba
uvedena do původního stavu.

● Nemedializuje se to proto, že nejdřív chce ústředí znát právní pohled.
ČRDM

● Existuje pražská rada dětí a mládeže a kraj Praha by v ní mohl mít svého zástupce.
Mohlo by to být zajímavé. Máme k dispozici kontakty, přihlašovací formulář.

● Je to úkol pro specifického člověka, a mohlo by se to třeba někdy hodit. Věděl by
někdo o někom, koho by to mohlo bavit nebo zajímat?

● Materiály půjdou se zápisem.
Výjimky z registrace a vzdělávání

● Bublina představil prezentaci o registračních výjimkách a vzdělávání - prezentace
viz. příloha. Všichni se zamyslí nad tím, jak to posunout u nich v okresech.

● Bublina nasdílí soubor s výjimkami.
● Bublina našel i bílé koně s výjimkami - tihle lidé učí další generaci, že vzdělání je

zbytné. František - u bílých koní je to podvod a stálo by za to si s těmi lidmi osobně
promluvit (a vysvětlit jim to).

● Pokud by někdo potřeboval pomoc s oslovováním oddílů a středisek, tak ústředí s
tím teď nabízelo pomoc.

● Procesor představil výsledky dotazníku.
● Františkovi tam chybí vyšší skautské vzdělávání jako lesní školy nebo IK. Jinak je rád

za to, co proběhlo.
● Okresy se kouknou na svoje výjimky a jestli se někam posunuly.

Sněmy
● Praha 8 bude mít mimořádný sněm teď.
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Zápis z jednání krajské rady dne 30. 3. 2022

9. Kolečko okresů
Praha 2 - Budou zítra řešit, co je nového. Chystají Trignis na březen.
Praha 3 - Proběhly všechny tábory, některé byly ukončeny dříve (ze zdravotních důvodů).
Vodáci měli tábory na Sázavě. Proběhly 2 OS tábory. Se skauty z Vítkova tábořili ukrajinci -
byly to jako 2 tábory na jednom místě. Běžely příměstské tábory na Křížku, jeden z nich
měl sloužit k tomu, aby se ukrajinské děti učily česky. 1. srpna zahynul Prokop Lorenc, který
utonul na norské řece. V pátek proběhl pohřeb a byl rozptýlen jeho popel na Vltavě.
Vedoucí střediska (Hondzik) sehnal psychology pro lidi, kteří byli u toho, když se to stalo, a
situaci dobře zvládl.
Praha 4 - Zítra mají radu. Příští víkend jsou Šikovné ruce na Křížku.
Praha 5 - Bez zástupce.
Praha 6 - Rada je za týden, proběhl příměstský tábor pro ukrajinské děti
Praha 8 - Rada příští týden
Praha 9 - Bez zástupce
Praha 10 - Rada v listopadu.
KD - Bude sněm a jamboree.
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